
Záznam z jednání dopravní komise konané dne 2.11. 2011 
 

 

 

 

1/ Zahájení: 

- Odsouhlasení programu jednání.  

   

 

2/ Kontrola úkolů z předchozího jednání DK  

 

 

- Posunutí zastávky ČD cca o 40 m ve směru do centra města – p. Trojan  

Proběhlo jednání se SŽDC a následně s nám. primátora Březinou. Pokud by došlo 

k dohodě s HMP o investičním zabezpečení cyklopodjezdu, bude tato varianta 

podporována. Jinak bude schválena varianta s požadavkem na rozšíření podchodu na 

min. 4 m. 

MČ Praha 21 obdržela k vyjádření návrh dokumentace pro územní řízení. 

S dokumnetací se seznámí pan Ing. Hájek a stanovisko zajistí OMI dopisem pana 

starosty. POZN: Po následném prostudování dokumentace Ing. Hájkem bylo 

konstatováno, že zásadní požadavky MČ (šíře podchodu 4m, přístupové rampy místo 

výtahů) byly splněny. S předloženou dokumentací je možno souhlasit.  

Úkol v této fázi ukončen 

 

 

- Parkování Rohožník 

Na anketu zareagovalo pouze 19 obyvatel, což není příliš reprezentativní vzorek. I 

z těchto občanů bylo 10 občanů proti vybudování garážového domu. DK doporučuje 

v současné době neřešit dopravu v klidu budováním garážového domu.  

 Úkol se vypouští 

 

 

- Chodník Újezd nad lesy – Klánovice – U Smolíků 

Chodník byl realizován. 

Úkol se vypouští 

 

 

- Přechod přes Staroklánovickou u hájenky u Smolíka do Vidrholce 

Přechod nelze realizovat. Prověřit možnost zlepšení podmínek průchodu pod 

nadjezdem. Vyšlapaná cesta neodpovídá potřebám pohybu pěších a cyklistů. Nutno 

projednat s vlastníkem pozemků (České lesy a. s.). Projednání  možností přislíbil pan 

starosta. Komise ŽP zajistí projednání přeznačení turistické cesty. 

Úkol trvá.   

 

- Čentická obousměrná pro cyklisty 

MČ schválila projekt „zóny 30“ s obousměrným pohybem cyklistů. Bylo objednáno 

zpracování studie. Studie bude předložena na další jednání DK.  

Úkol trvá  

 

 



- Jednání se společností ROPID obslužnost Blatova minibusem 

Je projednávána minimální varianta – 6 nových zastávek. Zastávky budou navrženy 

z panelů s výhledem, že následně budou rekonstruovány do finální podoby dle 

původního návrhu. Jsou projednávána stanoviska zástupců správců sítí. Nutno zajistit 

územní souhlas dle stavebního zákona. ROPID požaduje provedení zkušební jízdy do 

konce listopadu. Z pohledu projednání a realizace se jedná o hraniční termín. 

Úkol trvá. 

 

- Doplnění zastávek autobusů v ulici Starokolínská  
RMČ schválila RMČ24/0428/11 dne 13.9.2011 zadání zpracování projektové 

dokumentace pro stavební povolení včetně projednání dle stavebního zákona 

společností Ateliérem DUK, s.r.o., který byl zpracovatelem studie. Je připravována 

PD a projednáváno se správci sítí a DOSS. Pan místostarosta Slezák prověří možnost 

krytí finančních nákladů na zpracování PD z prostředků TSK.   

Úkol trvá. 

 

- Požadavek občanů na vložení zastávky v ulici Staroújezdská u pošty 

Byl zpracován projekt. Pí Beroušková projedná se SÚ, Pí. Kozáková požádá o souhlas 

TSK a ROPID. Bude jednáno se sousedy o souhlasu s umístěním zastávky. Bude 

řešeno v rámci zakázky na PD zastávek na Starokolínské Ateliérem DUK, s.r.o.  

  Úkol trvá.  

    

 

3/ Cyklostezky  

Zástupci cyklistické sekce byli přizváni na jednání DK, ale nezúčastnili se. Pan starosta 

svolá schůzku cyklistické sekce, kde bude projednáno fungování spolupráce s Dopravní 

komisí a Komisí ŽP.  

 

 

4/ Řešení křižovatky Staroklánovická x Staroújezdská x Novosibřinská x Starokolínská 

 

TSK objednalo u DIPRO s. r. o, Ing.  Zrzavý studii proveditelnosti úpravy křižovatky 

s tím, že bude zohledněn požadavek na rozšíření o jeden jízdní pruh v hlavním směru a 

snížení nivelity v zájmu zlepšení rozhledových poměrů. Na projektové dokumentaci se 

pracuje. 

Úkol trvá 

 

5/  Umístění veřejné nabíjecí stanice v rámci projektu „Praha – elektromobilní“ – žádost 

PRE.  

Pí.  Beroušková seznámila členy DK s informacemi, které byly předány na jednání na 

PRE. Členové komise předloží své návrhy na umístění nabíjecí stanice na příštím jednání 

DK.  

 

6/ Informační dopravní systémy ELTODO  

     15.11.2011 proběhne jednání se společností ELTODO.  

Úkol trvá 

 

 



7/ Úprava zastávky Blatov z centra – podnět z komise ŽP. Dr. Kozáková jednala s TSK, 

které přislíbilo zařazení realizace úpravy  v souladu s platnými technickými normami do 

akcí v roce 2012.  

 

8/ Výstavba kanalizace v ulici Novosibřinské. Stavba pokračuje další etapou. Dočasné 

dopravní značení i objízdné trasy zůstávají dle odsouhlaseného DIO. Dr. Kozáková 

informovala o požadavku obyvatele sídliště pana Boliny na zřízení přechodu přes ulici 

Rohožnickou v souvislosti se zvýšením dopravní frekvence. Požadavek byl již projednán 

na KD a předán stavbě.  

 

9/ Studie dopravní obslužnosti  

  Pan místostarosta Slezák s panem Ing. Hájkem prověří možnost zajištění objednávky 

urbanistické studie prostřednictvím MHMP p. řed. Cvetlerová tak, aby se stala součástí 

závazných územně plánovacích podkladů včetně návazného řešení dopravní obslužnosti 

Újezdu nad Lesy.  

Úkol trvá 

 

10/ DK bere na vědomí požadavek pana Sadyho na zřízení přechodu přes ulici 

Novosibřinskou. Dr.  Kozáková předloží požadavek na TSK.  

 

11/ Zlivská – komise doporučuje řešit problém s parkujícími vozy až po ukončení výstavby 

kanalizace na hlavní, protože dojde ke zprovoznění parkovacích míst na Rohožnické. 

Nedoporučuje v současné době realizovat žádné stavební úpravy, které by parkování 

bránily, protože by nejspíš došlo jen k přesunutí problému do jiných částí ulice nebo 

přilehlých ulic.  

 

   

 

Předpokládaný termín dalšího jednání je ve středu  7.12.2011 od 16 hod. v malé zasedací  

místnosti v 1. patře. 

  

 
Zapsala: Beroušková 

Schválil: Ing. Hájek 
 

 

 


